
Zápis č. 1/2016 z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Lány 
 

Den konání:    25.01.2016 
Místo konání:   Obecní úřad Lány, čp.9 
Jednání probíhalo od  - do: 19:00 – 19.30 hodin 
Členů zastupitelstva obce:  11 
(Jana Drastilová, Roman Havelka, ing. Vlastimil Hořejší, Alena Hlavsová, JUDr. 
Ernest Kosár, Dagmar Krátká, Jiří Luska, Ing. Ivana Píšová, Ing. Oldřich Polášek, 
Karel Pleiner, Karel Sklenička) 

 
Z toho:             9   přítomných 

   2   omluveni (Jana Drastilová, Roman Havelka) 
Hosté:              0  
Občanů:           2 
 
Program jednání: 

1. Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele 
2. Schválení programu 
3. Kontrola usnesení č. 8/2015 ze dne 14.12.2015 
4. Kontrola zápisu č.8/2015 ze dne 14.12.2015 

     5.  Schválení podání žádostí o dotace z fondů Středočeského kraje  
6.  Diskuze 
 

K bodu 1 – ZAHÁJENÍ, UR ČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 
 
Předsedající starosta obce Karel Sklenička navrhuje jako ověřovatele dnešního 
zápisu pana Ing. Oldřicha Poláška a pana Karla Pleinera. 
Zapisovatelkou určuje Danu Hnízdilovou. 
Jiný návrh nebyl vznesen, dává hlasovat k navrženému usnesení. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu Ing. Oldřicha Poláška a Karla 
Pleinera, zapisovatelku Danu Hnízdilovou. 
 
Hlasování: pro: 9  proti: 0  zdrželi se:  0  
Usnesení č. 1/2016/1 bylo schváleno 
 
 
K bodu 2 – SCHVÁLENÍ PROGRAMU 
 
Starosta obce navrhuje program dnešního jednání a žádá zastupitele o další návrhy 
a doplnění programu. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje program dnešního zasedání. 
 
Hlasování: pro: 9      proti:  0    zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 1/2016/2 
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K bodu 3 – KONTROLA USNESENÍ č. 8/2015 ze dne 14.12.2015 
 
Starosta obce Karel Sklenička provedl kontrolu usnesení č.8/2015 z veřejného 
zasedání zastupitelstva obce a konstatuje, že všechna usnesení byla splněna kromě 
bodu 8/2015/11 – nákup požárního vozu – zde úkol trvá. 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje kontrolu usnesení z veřejného zasedání ZO ze 
dne 14.12.2015. 

 
Hlasování: pro:  9   proti: 0   zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 1/2016/3 
 
K bodu 4 – KONTROLA ZÁPISU 
 
Starosta obce Karel Sklenička konstatuje, že ověřovatelé Ing. Ivana Píšová a Jiří 
Luska zápis z  minulého veřejného zasedání podepsali. Písemně nebyly vzneseny 
žádné připomínky. Táže se, zda má k minulému zápisu někdo připomínku -  není 
tomu tak. Dává hlasovat o schválení zápisu z minulého zasedání zastupitelstva. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje zápis č. 8/2015 z veřejného zasedání ze dne 
14.12.2015. 
 
Hlasování: pro:  9     proti: 0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 1/2016/4 

 
K bodu 5 –  SCHVÁLENÍ  PODÁNÍ ŽÁDOSTÍ O DOTACE Z  F ONDŮ 
STŘEDOČESKÉHO KRAJE 
 
Ing. Ivana Píšová předkládá zastupitelům návrhy žádostí o dotace z fondu 
Středočeského kraje.  
Jedná se o dotaci z FROM na rekonstrukci východní části ulice Školní a dotaci na 
pořízení výzbroje a výstroje pro SDH Lány z Fondu podpory dobrovolných hasičů a 
složek IZS. 
Výzva k diskuzi: 
Jiří Luska: projekt na rekonstrukci ul.Školní řeší i chodníky?  
Starosta: jde pouze o povrch komunikace vč. obrubníků a vjezdů k jednotlivým RD, 
chodníky zde nelze řešit z důvodů aleje stromů po obou stranách ulice. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje podání žádosti o dotaci na akci 
„Rekonstrukce povrchů ulice Školní“ ze Středočeského Fondu rozvoje měst a obcí a 
závazek spolufinancování projektu v minimální hodnotě 5% z celkových uznatelných 
nákladů projektu. 
 
Hlasování: pro:   9     proti: 0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 1/2016/5 
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje podání žádosti ze Středočeského 
Fondu podpory dobrovolných hasičů a složek IZS – Tematické zadání: Vybavení 
jednotek sborů dobrovolných hasičů obcí osobními ochrannými prostředky a věcnými 
prostředky požární ochrany a závazek spolufinancování projektu v minimální výši 5% 
z celkových uznatelných nákladů projektu. 
 
Hlasování: pro:  9      proti: 0  zdrželi se:  0  
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 1/2016/6 
 
K bodu 6 – DISKUZE 
 
Karel Sklenička: seznamuje zastupitele s činností MAS Svatováclavsko, kde obec 
Lány zastává funkci předsedy výkonného výboru. MAS byla plně standardizována a 
podala strategii území na Ministerstvo pro místní rozvoj. Tato strategie bude nyní 
posuzována a předpoklad čerpání prvních prostředků na provoz kanceláře je cca 
červen-červenec/2016. Proto se musí provoz kanceláře do té doby řešit půjčkou od 
bankovního domu nebo od některé z obcí zapojených v MAS. Starostové obcí byli 
požádáni o projednání poskytnutí bezúročných překlenovacích půjček. Starosta obce 
Lány navrhuje poskytnout MAS Svatováclavsko bezúročnou půjčku ve výši 200.000,-
Kč na dobu 18ti měsíců. 
 
Diskuze: 
Ing.Polášek: kolik finančních prostředků poskytnou ostatní obce? 
Starosta: v případě neodsouhlasení finanční pomoci zastupitelstvem obce Lány, 
dojde k projednávání v dalších členských obcí MAS o poskytnutí půjčky. 
Karel Pleiner: bude mít v dané časové lhůtě MAS finanční prostředky na vrácení? 
Starosta: ano, na provoz kanceláře získá MAS prostředky v polovině letošního roku. 
JUDr.Ernest Kosár: z právního hlediska není problém, doporučuje půjčku schválit. 
Jiří Luska: doporučuje schválit, bude to vstřícný a potřebný krok k získání finančních 
prostředků do našeho regionu. 
Ing.Vlastimil Hořejší: jsou další členské obce připraveny poskytnout půjčku v případě 
nutnosti dalšího financování? 
Starosta: ano, starostové ostatních obcí na jednání výkonného výboru potvrdili, že 
mají rezervu finančních prostředků a přislíbili v případě potřeby projednání 
v zastupitelstvech. 
 
Návrh na usnesení: 
I. 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje poskytnutí bezúročné půjčky ve výši 
200.000,-Kč MAS Svatováclavsko z.s. se splatností 18ti měsíců. 
II. 
Zastupitelstvo obce ukládá JUDr. Kosárovi připravit smlouvu na tuto půjčku a 
starostovi obce tuto smlouvu podepsat. 
Hlasování: pro:  9      proti: 0  zdrželi se:  0  
 
Návrh byl p řijat jako usnesení č. 1/2016/7 
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Do diskuze se již nikdo nepřihlásil. Předsedající starosta obce Karel Sklenička 
veřejné zasedání zastupitelstva obce v 19.30 hodin ukončil. 
 

SOUHRN PŘIJATÝCH USNESENÍ 
ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE LÁNY 

ze dne 25. ledna 2016 
 
1/2016/1 Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu Ing. Oldřicha Poláška 

a Karla Pleinera, zapisovatelku Danu Hnízdilovou. 
 
1/2016/2 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje program dnešního zasedání. 
 
1/2016/3 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje kontrolu usnesení z veřejného 

zasedání ZO ze dne 14.12.2015. 
 
1/2016/4 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje zápis č. 8/2015 z veřejného 

zasedání ze dne 14.12.2015. 
 
1/2016/5 Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje podání žádosti o 

dotaci na akci „Rekonstrukce povrchů ulice Školní“ ze Středočeského 
Fondu rozvoje měst a obcí a závazek spolufinancování projektu 
v minimální hodnotě 5% z celkových uznatelných nákladů projektu. 

 
1/2016/6 Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje podání žádosti ze 

Středočeského Fondu podpory dobrovolných hasičů a složek IZS – 
Tematické zadání: Vybavení jednotek sborů dobrovolných hasičů obcí 
osobními ochrannými prostředky a věcnými prostředky požární ochrany 
a závazek spolufinancování projektu v minimální výši 5% z celkových 
uznatelných nákladů projektu. 

 
1/2016/7 I. 

Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje poskytnutí bezúročné 
půjčky ve výši 200.000,-Kč MAS Svatováclavsko z.s. se splatností 18ti 
měsíců. 
II. 
Zastupitelstvo obce ukládá JUDr. Kosárovi připravit smlouvu na tuto 
půjčku a starostovi obce tuto smlouvu podepsat. 

 
 
Ing. Oldřich Polášek,vr., ověřovatel  
 
Karel Pleiner, vr.,ověřovatel 
 
Karel Sklenička, vr., starosta  
 
JUDr. Ernest Kosár, vr.,místostarosta 
 
zapsala: Dana Hnízdilová 
Zápis vyhotoven dne: 26.01.2016 
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